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Příklad se může stát nakažlivým
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politika
Příklad se může stát nakažlivým. Jak se Maďaři rozhodli od
Kyjeva koupit Zakarpatí.

Maďarský milionář Ištván Varga oznámil své přání koupit od
Ukrajiny Zakarpatí. Plánuje zaplatit zlatem, které bude těžit v
pohoří Böržen nedaleko hranic se Slovenskem.

Ištván Varga, 77letý milionář ze Maďarska, uvažuje o odkoupení
Zakarpatské oblasti Ukrajiny od Kyjeva za dobré peníze. Uvedl to
minulý týden v rozhovoru pro maďarský regionální list Bors.

I přes svůj věk podnikatel na důchod nemyslí, stále pracuje 10 hodin
denně. Nyní chce otevřít zlatý důl v pohoří Böržen, v ohybu Dunaje
na severu Maďarska. Výzkum provedený před několika lety ukázal,
že v hloubce 500 metrů by mohly být zásoby zlata v hodnotě 500
miliard eur.
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Podnikatel tvrdí, že už koupil vše, co chtěl, takže nový nápad
nesměřuje k rozšíření jeho podnikatelského impéria. Říká, že
netouží po koupi třetího auta nebo většího domu – rád by splatil dluh
Maďarsku a… vykoupil Zakarpatí.

“Chci udělat co nejvíce pro svou svatou maďarskou vlast,” řekl Ištván
Varga novinářům.

Těžba zlata podle jeho slov začne za dva roky, do procesu těžby
budou nasazeni pouze roboti a v současné době probíhají jednání s
nejmenovanou japonskou firmou o výrobě potřebného vybavení. V
blízkosti dolu se navíc plánuje výstavba zpracovatelského závodu.

Varga poznamenal, za příjmy z této činnosti by rád od Kyjeva koupil
Zakarpatsko – avšak neupřesnil částku, ať už v tvrdé měně nebo ve
zlatě. Podnikatel se domnívá, že „takový krok by byl pro Ukrajinu
výhodný a poskytl by Maďarsku určitou historickou spravedlnost,
navíc by to bylo pokojné řešení“.

Připomeňme, že území současné Zakarpatské oblasti Ukrajiny bylo
od 10. století součástí Uherského království.  Ale po porážce
Rakouska-Uherska v první světové válce v souladu s Trianonskou
smlouvou ze 4. června 1920 Maďarsko ztratilo 72 % území a 64 %
populace, včetně 3 milionů etnických Maďarů. Více než 100 tisíc jich
zůstalo na Zakarpatí, které se stalo součástí Československa jako
autonomní Podkarpatská Rus.

Po likvidaci Československa v březnu 1939 byl region obsazen
maďarskými vojsky a prohlášen za součást Maďarska, tehdejšího
spojence nacistického Německa. A po jeho osvobození sovětskými
vojsky koncem října 1944 Stalin odmítl vrátit Zakarpatí
Československu, což bylo formalizováno 29. června 1945. V tento
den Československo předalo Podkarpatskou Rus Sovětskému
svazu, a ta se stala Zakarpatskou oblastí Ukrajinské SSR a později
samostatnou Ukrajinou.
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1. prosince 1991 se na Zakarpatí konalo referendum o regionální
autonomii, které podpořilo 78 % obyvatel regionu, ale Kyjev jeho
výsledky ignoroval. Podle výsledků sčítání v roce 2001 žilo v
Zakarpatské oblasti více než 150 tisíc Maďarů (více než 12 %
obyvatel), nyní se jejich počet odhaduje na 100 tisíc. 

V posledních letech narůstají konflikty mezi Kyjevem a Budapeští
kvůli tomu, že Zakarpatští Maďaři jsou připraveni o vzdělání v
rodném jazyce a obecně o právo jej veřejně používat.

Situace se zhoršila po zahájení Speciální vojenské operace (SVO),
kdy bylo mobilizováno téměř 500 Maďarů ze Zakarpatí a více než 30
z nich zemřelo. Kromě toho byl Kyjev silně nespokojen s nedávným
převozem 11 zajatců ze Zakarpatí, které zajala ruská armáda, z
nichž většina měla maďarské kořeny, do Budapešti prostřednictvím
ruské pravoslavné církve. Na Ukrajinu se přitom navzdory tlaku
Bezpečnostní služby Ukrajiny (SBU) na jejich rodiny a příslibu
strašlivých trestů vrátilo jen pět propuštěných.

Za zmínku také stojí, že v lednu letošního roku označil maďarský
ministr zahraničí Peter Szijjártó mobilizaci zakarpatských Maďarů za
„tvrdou“ a státní tajemník maďarského ministerstva zahraničí Tamas
Menczer požadoval, aby ukrajinské úřady zastavily
„zvěrstva“ proti etnickým Maďarům v Zakarpatí, jelikož je to
„nepřijatelné“ pro zemi, která se snaží vstoupit do EU.

V Maďarsku tak výroky Ištvána Vargy padly na připravenou půdu a
byly vnímány nikoli jako výstřednosti milionáře, ale jako reálný (byť
ne nejpravděpodobnější) scénář vývoje událostí. 

List Bors bez jakékoli ironie napsal, že pokud se podnikatelův plán
splní, Varga se zapíše do historických knih. A informace o tomto
plánu zveřejnila drtivá většina maďarských médií, včetně Népszava,
Index.hu, 24.hu a také anglicky psaný portál Daily News Hungary.
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Je zvláštní, že na prohlášení Ištvána Vargy dosud nikdo nereagoval
v Kyjevě, kde obvykle vrhají hromy a blesky při zmínce o jakýchkoli
pochybnostech ohledně „mezinárodně uznávaných hranic Ukrajiny“. 

Plánu maďarského podnikatele si ale všimli v Polsku, kde o něm
informace zveřejnil populární portál Onet.pl.  Jeden z lídrů strany
Konfederace, profesor vojenských věd Andrzej Zapalowski, zveřejnil
tuto publikaci na svých stránkách na sociálních sítích s krátkým
komentářem: “Možná i my něco koupíme”.

To je více než jasná narážka na „Východní Kresy“, neboli území pěti
regionů dnešní Ukrajiny (Volyň, Ivano-Frankovsko, Lvov, Rivne a
Ternopol). Tyto oblasti v letech 1919–1939 byly součástí Polska a
před rozdělením Rzeczpospolity v 18. století byly součástí tohoto
státu více než čtyři století. A pokud tam nyní prakticky žádní Poláci
nejsou, je to jen díky jejich deportaci do Polska (v rámci tzv. „výměny
obyvatelstva“). Více než 800 tisíc Poláků deportovaných z Volyně a
Haliče má však nyní v současném Polsku několik milionů potomků a
někteří z nich jsou připraveni vrátit se do své historické vlasti.

Polsko navíc možná ani nebude nabízet skutečné peníze za
„Východní Kresy“, ale zabere je… za dluhy. Věc se má tak, že část
polských zbraní a vojenského materiálu převezeného do Kyjeva
nebyla dodána zdarma, ale na základě úvěrových smluv, jejichž
částky se odhadují na miliardy eur. 

Již v roce 2022 někteří analytici v Polsku vyjádřili naději, že za tyto
půjčky by se mohlo platit ukrajinskou zemědělskou půdou. Inu, když
se nyní veřejně diskutuje o možnosti nákupu celých administrativně-
územních celků Ukrajiny, proč nepřidat k Zakarpatsku ještě Volyň a
Halič?

Kromě toho i v Rumunsku se mohou najít milionáři, kteří Kyjevu
nabídnou, že od něj odkoupí Bukovinu a ukrajinskou Besarábii
(Černovická a část Oděských oblastí). A o část Zakarpatí obývané
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Rumuny mohou smlouvat s Maďarskem. Mimochodem, ve
zmíněných regionech, v hustě obydlených oblastech žije asi 400 tisíc
Rumunů a Moldavanů (které Bukurešť uznává za Rumuny).

Samozřejmě, teď se takový scénář zdá fantastický. Avšak do roku
2014 se znovusjednocení Krymu s Ruskem také zdálo nemožné a
do roku 2022 se zdálo nemožné začlenění Donbasu a severní Tavrie
do Ruské federace. 

Ano, i to jak Rusko koupilo Kyjev od Rzeczpospolity v roce 1686, a
návrh Ištvána Vargy vyvolává přímou asociaci s tímto nákupem, také
zpočátku vypadalo neuvěřitelně…

Pro Pokec24 přeložila Janinna

https://1url.cz/kuHdV

sdíletj na

 Setkání Putina a Kim Čong-una je pro Západ noční
můrou. Vypadá to, že „společný zákop“ je již připraven

1200

 

Zrovna nedávno jsem si tak říkal, že by měl chtít Gosudar od skřeta
prachy, které za Kijev Rusko vysolilo. Nebo aspoň vybírat nájemný.

Odpovědět  Milan ze Zahrady Čech
rozdíly mezi maďarskými a českými boháči jsou až nebetyčné:…..
Křéťa kupuje v Londýně kopačky Arsenalu za naše peníze z
předražené elektřiny a tepla, Renáta K. prodá ochr. známku ŠKODA
cizákům ,….Varga chce koúpit zpět část Maďarska, KKK kupuje
Sportku v Řecku,…….nikdo doma v ČR nedaní,…….CO DODAT???

Odpovědět  ijn

https://1url.cz/kuHdV
https://www.pokec24.cz/politika/setkani-putina-a-kim-cong-una-je-pro-zapad-nocni-murou-vypada-to-ze-spolecny-zakop-je-jiz-pripraven/
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Akurát že ten kus, ktorý chce kúpiť Varga, nikdy nepatril Maďarsku.
Ako vidím, tak ako sa podarilo presvedčiť svet, že Hitler bol Nemec,
tak sa podarilo Maďarom presvedčiť svet, že Uhorsko bolo
Maďarsko. Nebolo!

Hádám, že někteří z vás vědí, že KoZa přes ruskou pátou kolonu ,
zkorumpované pracovní agentury atd. se.re do Ruska pod tlakem
migranty z bývalých rus. satelitů. A v Rusku z toho začal být vážný
problém. Sice tomu tak neříkají, ale v podstatě tam začaly vznikat
nogo zóny. A málo na tom, ještě brali práci domorodcům, protože
levnější, a protože co si tu budem vyprávět o pracovních agenturách,
když je to ve ve skutečnosti mafie (a to i u nás!), to jest zločin
prorostlý do organizačních složek státní správy. Tak jsem to s
obavami sledoval, no a před chvílí jsem narazil na toto. Tak tomu
říkám řešení, hodné firmy Gosudar a spol. Judo jak z partesu – síla
nepřítele využitá proti němu:NOVÁ VLNA MOBILIZACE V RUSKU
SE SHODOVALA SE ZPRÁVAMI O NĚMECKÉM
POVSTÁNÍZačala už nová mobilizace?

 O nové mobilizaci, která by prý měla začít v září, se šuškalo už delší
dobu. … Nyní se však šušká o nové mobilizaci. 

 Pravda, ne to, co všichni očekávali. V odborné komunitě se rozběhly
rozhovory o možnosti rekrutovat do armády migranty ze Střední
Asie, kteří právě dostali ruský občanský pas. V regionech již
začaly nálety na místa, kde se obvykle usazují „zahraniční
specialisté“. 

Odpovědět  Milan ze Zahrady Čech
Někteří migranti jsou připravováni na deportaci, zatímco jiní (kterým
se podařilo získat občanství) jsou posíláni do vojenských
registračních a náborových úřadů.

 Je v tom jistá logika. Vojenský pozorovatel plukovník ve výslužbě
Viktor Litovkin připomíná, že být občanem neznamená jen pobírat
sociální dávky, jako je dobrá medicína a vzdělání, za kterými do
Ruska často jezdí zástupci sousedních zemí. Občanství také
znamená povinnost bránit zemi.
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Navíc migrantů, kteří získali občanství, je opravdu hodně. Jen loni
získalo pas 691 tisíc cizinců. Pro srovnání: expediční síla, která
vstoupila na Ukrajinu na začátku speciální operace, se skládala ze
100 tisíc lidí (podle jiných zdrojů – 200 tisíc). A loni bylo
mobilizováno asi 300 tisíc dalších plus 231 tisíc smluvních
vojáků. Přidejte k tomu nové ruské občany a získáte obrovský
přírůstek.

 No, ale uvidíme. Zatím je to ve stadiu příprav. Uvidíme. Hádám ale,
že už teď, ve stádiu šuškandy, příliv migrantů silně přibrzdí.
Nenastane-li nakonec odliv. Bravo !!!

Odpovědět  Milan ze Zahrady Čech
Závěrem drobet optimismu:

 Němci se v Německu postavili za Rusy

Mezitím došlo v Německu k neobvyklému incidentu. Ukrajinští
uprchlíci začali terorizovat ruskou majitelku restaurace v Drážďanech
Alenu Dirksen. Požadovali, aby ze svého podniku odstranila ruskou
vlajku, ale žena to odmítla. Poté vandalové rozbili okno v restauraci.

Obvykle je v Evropě zvykem litovat Ukrajinců a všemožně je
podporovat, ale tento příběh pobouřil i Němce. Uspořádali velkou
demonstraci na obranu majitele restaurace a připomněli agresivním
Ukrajincům, že zákon platí pro všechny stejně.

 Snad za to mohla únavaz uprchlíků (spíše nas.ranost na ně, ne?),
kteří se celou tu dobu chovali extrémně vyzývavě. Začali skandály,
rvačky, obtěžovali ruské emigranty, pořádali nekonečná shromáždění
a akce s krveprolitím… 
To by mohlo být nadějné. Ta další vlašťovička, která sice jaro nedělá,
ale když jich bude víc…

Odpovědět  Milan ze Zahrady Čech
Tak tomu se říká vejmrrdd na entou. To vypadá, že budou asi mušet
zase odjet za rodinou.

Odpovědět  Pavel K
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Pokud ty plány Rusové realizují, bude to nejen excelentní, ale i
elegantní řešení problémů s migranty. Pak už bude jen třeba čapnout
pod krkem tzv. pracovní agentury a jejich provozovatele šoupnout do
pracovních lágrů, aby se dovzdělali v oboru práce, když provozují
pracovní agentury.

Ať se tenhle dokurvenej stát, Ukrajina, klidně rozpadne, ať prostě
táhne do háje, hlavně, ať ho pořád nemusíme krmit a dotovat. Kvůli
Ukrošvábům zde chybí léky, zvedají se daně, zdražuje skoro vše. Už
je toho moc. Ukrajina se stala prokletím a černou noční můrou.

Odpovědět  Teuton
Teutone ale to není to prapůvodní zlo, proti kterému Rusko bojuje.
Skončí jatka na okrajině, už se připravují nová ohniska.

My bychom měli také něco koupit! Ale jsme plajte( plonk) máme
pouze dluhy vnitřní i zahraniční.Tímto režimem a současnou vládou
zdevastovaná země.Naši miliardáři vysávají pouze českou republiku
a nepřispějí.

 Výnosy z lithia nepůjdou do Čech.
 Koupil bych Karpaty a zakarpatí. Snad by to šlo vyřešit dluhy ,které

nasekala vláda toho vola Fia , které nám dluží Ukrajinci za cca asi
70 miliard za dodávky zbraní.

 Volynští Češi by měli radost, pochybuji, že by se jim na UkrFaš
líbilo.Nebo v Madarsku.

Odpovědět  Standa
Tady vůbec nejde o to, co koupit. Naše hrůzovlády za 30 let své
existence pouze přemýšlí, co by šlo ještě prodat a obyvatelstvo
poslat do otroctví na dluh.

Odpovědět  Pijack
Prosím Vás, je tu ještě někdo, kdo té vládní svoloči věří?

 Odpovědět
 sergej

 8.9.2023 v 23:30
 

https://dfens-cz.com/kremr-a-jeho-kamos-cigos/?replytocom=373499
https://dfens-cz.com/kremr-a-jeho-kamos-cigos/comment-page-2/?show=comments#comment-373500
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& ? čitelní jsou. 
https://dfens-cz.com/kremr-a-jeho-kamos-cigos/comment-page-2/?
show=comments#comments

Odpovědět  Standa
Tak kdybychom zatlačili na ty, co si od nás vzali a zapoměli vrátit, tak
nevím, zřejmě bychom byli bohatí.

Odpovědět  Standa
K Volyňským Čechům tady: https://1url.cz/FuHD9 Ale obávám se, že
nakonec nepochodili Nicméně věděli své už tehdy.

Odpovědět  Markýza
Tenkrát to zaříznul socanskej šmejd Zaorálek, přídomkem Tlučhuba,
s odůvodněním, že bychom tím podtrhli ukrajinskou demokratickou
vládu, že co by tomu řek svět, že lidi se tam cítí být v ohrožení. Já tu
užvaněnou socanskou vejvrtku nesnášel už před tím, ale tímhle mě
dorazil. Já vůl naivně doufal, že se třeba vrátí i někteří Volyňáci z
přízně, poněvač nějací tam zůstali (jména mám v denících, ale
kontakt, adresu na ně, ne), poté co bábrle s rodinou vzala před
Stalinem čáru do Čech. Že by existoval nějaký jmenný seznam a
podle toho že bych je vyhledal a pomohl jim do začátku. A tahle
swině dokurwená bezectná (nejen) je odsoudila.

Odpovědět  Milan ze Zahrady Čech
Fakt řekl ten nesmysl o podtržení demokratické ukrajinské vlády??
Ale to mně řekněte, jak je to možný: tenhle chlápek, jakmile vypadne
od mocenského korýtka, tak se najednou vyjadřuje docela rozumně.
Ne že bych ho nějak sledovala – ale co se ke mně doneslo.

 Jestli on nebude problém v těch korýtkách.

Odpovědět  Milan ze Zahrady Čech
Njn. Já ani nevím, jestli mi na Rusi nějací příbuzní zbyli a když,
budou odkudsi od Kazaně.

https://dfens-cz.com/kremr-a-jeho-kamos-cigos/comment-page-2/?show=comments#comments
https://1url.cz/FuHD9
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Mnozí významní učenci světa už dávno potvrdili, že pokud zmizí z
mapy světa některé státy (národy) a nebudou dál existovat, tak zmizí
riziko válek a zavládne mír ve světě. Ukrajina a USA by toho byly
příkladem.

Tak.A teraz si vás šeckých kůpím…. Bafuňář Varga předpokládá že
tímto prohlášením bude mít snažší přístup k zlatým dolům.Území
není rohlík a nejde hned koupit.Kolem toho by muselo proběhnout
referendum a všelijaké ostatní ceremonie.Takže je to běh na dlouhé
trati.Snažší bude ,,návrat”.

Teď je velká snaha , nahnat do benderovského mlýnku další národy .
Udělat to direktivně se bojí , protože řada dosazených užitečných
idiotů , už má permanentně hnědé fleky , na zadní části kalhot .

 Tak se to řeší oklikou . To území je volné , tak si vezměte idioti svůj
kousek . Týká se to Slovenska , Polska , Rumunska , Maďarska .
Jakmile na toto území , historicky patřící Rusku vstoupí , tak se
okamžitě stane každá tato země , plnohodnotným účastníkem , ne
právě probíhající speciální operace , ale války s RF . A nikdo je , na
rozdíl od Ukrajinců , šetřit nebude . Takže západní tlampače budou
moci vřeštět o tom , jak RF způsobuje genocidu svým sousedům .

 Opravdu mám věřit tomu , že nějaká figurka chce odkoupit
kompletně cizí území , dělá to především pro vlast a to v době , kdy
na tomto prostoru probíhá začisťovací akce proti fašismu ?

 Je to průhledná vějička , která má daný národ dovézt ke kroku ,
kterým sám sebe zlikviduje .

Odpovědět  Markýza
Markýzo – mimo téma.

 To video, které jsem zapomněla přidat v diskuzi u článku Douglas
Macgregor: “Ano, je po všem!” už tam je, jen nevím, jestli ses ještě k
té diskuzi vrátila. A není to důležité – jen že jsem tu chybu už
napravila.

Odpovědět  Albi
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No protože tu nejsou soukromé zprávy, kde by se ta návaznost dala
udržet. Vlákna se ti zpřetrhají, jak zase dojdou novinky.

Přátelé, jedna malá otázečka na vás. Anna Ponomareva, analytička
z Donbasu se ptá na toto konkrétně Peskova, který hovoří co
způsobí náboje s ochuzeným uranem, který ukrajincům dodají amící.
A ptá se celkem logicky, jak je možné, že amíci jen letos nakoupili
2.1 krát více uranu jako palivo, kterého prý má Rosatom nadbytek a
dodávají nepříteli další vzácné kovy jako platinu, paládium, ródium a
další místo toho aby na tyto strategické suroviny uvalilo Rusko
embargo. Samozřejmě, že v kapitalismu jde především o zisk, ale
přesto, podporovat nepřítele, který mne chce vyklučit. Pátá kolona je
asi dost silná, ale copak je možné toto provádět bez vědomí
nejvyšších představitelů. Něco mi na tom nesedí. Já sice Vladimírovi
věřím, ale tento přístup k nepříteli č.1 je skutečně podivný. Proto se
ptám jaký na to máte názor.

 
 


